
ПРОТОКОЛ №3 

позачергового засідання Молодіжної ради  

при Калуській міській раді 

  

м. Калуш                                                                           «23» травня 2023 року 

 

Загальна кількість членів Молодіжної ради: 35 осіб. 

Присутні: 24 особи (реєстраційний лист у Додатку №1). 

Збори правомочні. 

Інші присутні: Семенюк Ярослав, Витвицька Мар’яна 

 

Порядок денний: 

1. Про створення робочої групи для розробки проєкту стажування молоді 

«Молодь і влада». 

2. Про обрання радника міського голови з питань молодіжної політики. 

3. Про затвердження логотипу Молодіжної ради при Калуській міській раді. 

4. Про затвердження заявки для подання проєкту до Молодіжної ради. 

5. Про участь у конкурсі грантів «Село Мрії» від «Ґудвеллі Україна». 

6. Про зміни у складі комітетів та експертних комісій. 

7. Різне 

 

СЛУХАЛИ: голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував додати 

до порядку денного питання «Про заслуховування звітів за проведену роботу від 

керівників комітетів та експертних груп», «Про спільне проведення велопрощі 

до Гошівського монастиря» та запитав членів Молодіжної ради про їх пропозиції 

щодо змін у порядку денному. 

 

ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна повідомила, що 

питання «Про створення робочої групи для розробки проєкту для стажування 

молоді «Молодь і влада» необхідно зняти з розгляду, оскільки Ляхович Оксана, 

яка запропонувала це питання, відсутня на засіданні. 

заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап запропонував додати до 

розгляду питання «Про проведення опитування з питань розвитку баскетболу у 

громаді» та питання «Про затвердження логотипа Молодіжної ради при 

Калуській міській раді» зробити першим, так як Піскун Богдана, яка доповідає 

по цьому питанню може покинути засідання швидше. 

Нагарнюк Олександра виступила із пропозицією додати до порядку денного 

питання «Про затвердження плану аналітичної записки по портрету молоді 

(проведення опитування молоді ОТГ). 

Атаманчук Ольга запропонувала додати до розгляду питання «Про спільне 

проведення проєкту «Менторська та психологічна підтримка підлітків під час 

війни» і підписання Меморандуму з ГО «Чисті серця Калуш» про співпрацю». 

Шеленко Святослав запропонував розглянути на засіданні питання «Про 

участь у проєкті «Еко-ера громад»». 

 



Голосували: 

«за» – 24; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1.Затвердити порядок денний позачергового засідання МР від 23.05.2023: 

1.1. Про затвердження логотипа Молодіжної ради при Калуській міській раді. 

1.2. Про обрання радника міського голови з питань молодіжної політики. 

1.3. Про затвердження заявки для подання проєкту до Молодіжної ради. 

1.4. Про участь у конкурсі грантів «Село Мрії» від «Ґудвеллі Україна». 

1.5. Про зміни у складі комітетів та експертних комісій. 

1.6. Про спільне проведення проєкту «Менторська та психологічна підтримка 

підлітків під час війни» і підписання Меморандуму з ГО «Чисті серця 

Калуш» про співпрацю. 

1.7. Про затвердження плану аналітичної записки по портрету молоді 

(проведення опитування молоді ОТГ). 

1.8. Про проведення опитування з питань розвитку баскетболу у громаді. 

1.9. Про спільне проведення велопрощі до Гошівського монастиря. 

1.10. Про участь у проєкті «Еко-ера громад». 

1.11. Про заслуховування звітів за проведену роботу від керівників комітетів та 

експертних груп. 

1.12. Різне.  

 

По першому питанню: 

СЛУХАЛИ: Піскун Богдана запропонувала затвердити логотип Молодіжної 

ради при Калуській міській раді та надала 2 варіанти логотипа на огляд 

(Додаток №2). 

 

ВИСТУПИЛИ: Нагарнюк Олександра пояснила що з попереднім логотипом, 

який був використаний при створенні Молодіжної ради є певні дефекти, а саме: 

його складно використовувати у презентаціях, відсутній оригінал файлу; занадто 

яскраві кольори; проблеми зі шрифтами та інші. 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував спершу 

проголосувати чи змінюємо логотип. 

 

Голосували: 

 

«за» – 17; 

«проти» – 3; 

«утримались» – 4. 

 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував проголосувати за 1 

варіант логотипу 

 

Голосували: 



«за» – 18; 

«проти» – 2; 

«утримались» – 4. 

 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував проголосувати за 2 

варіант логотипу 

Голосували:  

«за» – 1; 

«проти» – 21; 

«утримались» – 2. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити логотип Молодіжної ради при Калуській міській раді 

(варіант 1). 

 

По другому питанню: 

СЛУХАЛИ: голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег нагадав пропозицію 

міського голови, яка була висловлена на Установчих зборах Молодіжної ради, 

щодо висунення кандидатури від Молодіжної ради на посаду радника з питань 

молодіжної політики. До обов’язків радника входитиме брати участь у нарадах у 

Калуській міській раді, які проводяться щочетверга. Він також наголосив, що 

особа повинна бути повнолітньою та запропонував кандидатуру заступника 

голови Молодіжної ради Лагойди Остапа. 

 

ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна запропонувала 

кандидатуру Микитина Руслана. 

 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував голосувати за 

кандидатуру заступника голови Молодіжної ради Лагойди Остапа.  

 

Голосували: 

 «за» – 17; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 7. 

 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував голосувати за 

кандидатуру Микитина Руслана.  

 

Голосували: 

«за» – 6; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 18. 

 

ВИРІШИЛИ: Обрати радником міського голови з питань молодіжної політики 

заступника голови Молодіжної ради Лагойду Остапа.  

 



По третьому питанню: 

СЛУХАЛИ: Нагарнюк Олександра виступила із пропозицією затвердити бланк 

заявки (додаток №3). Таку заявку може заповнити будь-яка молода людина, яка 

бажає щоб Молодіжна рада допомогла у реалізації певного проєкту. 

 

ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна, Ковальчук Віктор 

запропонували деталізувати окремі рядки заявки. 

 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував проголосувати за 

заявку із внесеними та обговореними у процесу розгляду правками. 

 

Голосували: 

«за» –23; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 1; 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Затвердити заявку для подання проєкту до Молодіжної ради (Додаток №3). 

2. Призначити відповідального за збір заявок голову інформаційного комітету 

Нагарнюк Олександру. 

 

По четвертому питанню: 

СЛУХАЛИ: Шеленко Святослав висловив свою негативну позицію, щодо 

участі у конкурсі грантів «Село Мрії» від «Ґудвеллі Україна». 

ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна пояснила, що взяти 

участь у конкурсі доцільно, адже ми зможемо отримати кошти та реалізувати 

проєкт для молоді. 

Мацієвська Іванна, Лагойда Остап, Атаманчук Ольга виступили в підтримку 

позиції Шеленко Святослава. 

 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував голосувати за участь 

у конкурсі грантів «Село Мрії» від «Ґудвеллі Україна». 

 

Голосували: 

«за» – 2; 

«проти» – 9; 

«утримались» – 12. 

 

Рішення не прийнято. 

 

По п’ятому питанню: 

СЛУХАЛИ: Нагарнюк Олександра виступила за приєднання до 

Інформаційного комітету Єлизавети Мельник, яка не була на попередньому 

засіданні та пропустила формування складу комітетів. 

 

Голосували: 



«за» – 23; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Додати до складу Інформаційного комітету Молодіжної ради Мельник 

Єлизавету. 

 

По шостому питанню: 

СЛУХАЛИ: Атаманчук Ольга запропонувала розробити спільний з ГО «Чисті 

серця Калуш» проєкт «Менторська та психологічна підтримка підлітків під час 

війни» для того щоб разом організовувати неформальні зустрічі з підлітками, 

обговорювати різні теми, запрошувати менторів (осіб, які пройшли нелегкий 

шлях і досягли успіху) та іншим чином надавати психологічну допомогу 

підліткам (виступ Додаток №4). 

 

ВИСТУПАЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна поставила питання про 

місце та строки проведення неформальних зустрічей. 

заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап поставив питання про 

потребу допомоги від управління молоді та спорту. 

Атаманчук Ольга повідомила що на даний час проєкт на стадії розробки, усі 

деталі будуть продумані у випадку затвердження цього проєкту Молодіжною 

радою. Заходи будуть проводитись у приміщенні ГО «Чисті серця Калуш». 

Росоловська Марія запропонувала підписати Меморандуму про співпрацю з ГО 

«Чисті серця Калуш». 

секретар Молодіжної ради Гутник Аліна зазначила, що у підписанні 

меморандуму про співпрацю з ГО «Чисті серця Калуш» немає потреби, адже 

Атаманчук Ольга та Росоловська Марія є представниками цієї організації у 

складі Молодіжної ради. 

заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап відмітив, що співпраця з 

громадськими організаціями для реалізації молодіжної політики є одним із 

безпосередніх завдань ради і немає потреби укладати з кожною із них 

меморандуми. 

 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував проголосувати за 

розробку з ГО «Чисті серця Калуш» проєкту «Менторська та психологічна 

підтримка підлітків під час війни» та співпрацювати з цією організацією без 

укладення меморандуму. 

 

Голосували: 

«за» – 23; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 



1. Затвердити розробку спільного з ГО «Чисті серця Калуш» проєкту 

«Менторська та психологічна підтримка підлітків під час війни». 

2. Відповідальними за цей проєкт призначити Атаманчук Ольгу та Росоловську 

Марію. 

3. Співпрацювати з ГО «Чисті серця Калуш» без укладення меморандуму. 

 

По сьомому питанню: 

СЛУХАЛИ: Нагарнюк Олександра запропонувала затвердити план створення 

аналітичної записки по портрету молоді громади (Додаток №5). 

 

Голосували:  

«за» – 23; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити план аналітичної записки по портрету молоді 

(проведення опитування молоді ОТГ). 

 

По восьмому питанню: 

СЛУХАЛИ: заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап запропонував 

провести опитування для виявлення інтересу до баскетболу серед молоді 

громади. Розробку питань для опитування слід здійснити до 15 червня, а 

опитування провести до кінця липня. 

 

ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна висловила пропозицію 

залучити для проведення опитування Інформаційний комітет та Сагана 

Констянтина, який грає баскетбол. 

 

Голосували: 

«за» – 23; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Провести опитування з питань розвитку баскетболу у громаді. 

2. Розробити питання для опитування до 15 червня 2023 року та провести 

опитування молоді до кінця липня 2023 року. 

3. Призначити відповідальними особами за проведення опитування заступника 

голови Молодіжної ради Лагойду Остапа, голову Інформаційного комітету 

Нагарнюк Олександру, Сагана Констянтина. 

 

По дев’ятому питанню: 

СЛУХАЛИ: Голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував 

долучитися до велопрощі до Гошівського монастиря, провести інформаційну 

підтримку цього заходу та залучити молодь. 



ВИСТУПИЛИ: Мацієвська Іванна запропонувала озвучити про проведення 

велопрощі до Гошівського монастиря на молодіжному кварталі, квесті з 

орієнтування на місцевості «Дзвін-Квест» та зробити оголошення про подію у 

соціальних мережах. 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував здійснювати 

інформування молоді про проведення велопрощі до Гошівського монастиря до 

05 червня 2023р. 

 

Голосували: 

«за» – 23; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Долучитись до велопрощі до Гошівського монастиря. 

2. Здійснити інформування про дану подію на Молодіжному кварталі 

(Кіндрацький Олег), «Дзвін-квесті» (Ляхович Оксана) та на соціальних сторінках 

Молодіжної ради у Фейсбук, Інстаграм, Телеграм (Піскун Богдана). 

3. Інформування молоді здійснити до 05.06.2023 р. 

 

По десятому питанню: 

СЛУХАЛИ: Шеленко Святослав запропонував взяти участь у проєкті «Еко-ера 

громад», яка має на меті захист і збереження природоохоронних територій 

Прикарпаття, боротьбу із забрудненням природного середовища пластиком. Він 

зазначив, що встановлення контейнеру для збору пластикових кришечок поблизу 

державного лісгоспу може допомогти очистити територію та привернути увагу 

молоді до маловідомих місць відпочинку. 

 

Голосували: 

«за» – 22; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 2. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти участь у проєкті «Еко-ера громад». 

2. Відповідальною особою призначити голову Екологічної експертної групи 

Шеленко Святослава. 

 

По одинадцятому питанню: 

СЛУХАЛИ: голову Молодіжної ради Кіндрацького Олега, який запропонував 

прозвітувати голів комітетів, експертних груп та відповідальних осіб за 

проведення заходів з нагоди святкування Дня міста, Дня захисту дітей про 

проведену роботу. 

 

ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна, голова 

Інформаційного комітету та представник Культурно-спортивної експертної 



групи Нагарнюк Олександра, представник комітету СММ-комунікація 

Микитин Руслан, голова Екологічної експертної комісії Шеленко Святослав, 

представника Проєктної експертної групи Росоловська Марія доповіли про 

роботу у комітетах та групах. 

голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег, Саган Констянтин, Мацієвська 

Іванна розповіли про організацію заходів. 

заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап зазначив, що робота 

Національно-патріотичної експертної групи тісно переплітається з роботою 

Культурно-спортивної експертної групи та запропонував об’єднати групи. 

Мацієвська Іванна зазначила, що ці два напрямки роботи з молоддю є різними 

та запропонувала активізувати роботу Національно-патріотичної експертної 

групи. 

Нагарнюк Олександра повідомила, що у Постанові КМУ від 13.04.2023 №364 

«Про затвердження Типового положення про координаційну раду з питань 

утвердження української національної та громадянської ідентичності при Раді 

міністрів Автономної Республіки Крим, місцевому органі виконавчої влади, 

органі місцевого самоврядування» використовується словосполучення 

«національна та громадянська ідентичність», а не «національна патріотичність». 

Запропонувала ознайомитися із змістом постанови щоб вирішити на наступний 

раз питання про зміну назви групи. 

 

За результатом звітів і виступів голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег 

запропонував активізувати роботу Національно-патріотичної експертної групи 

(Лагойда Остап) та доповісти про виконану роботу на наступне засідання, 

розробити комітету СММ-комунікації контент-план на місяць (Піскун Богдана) 

та розпочати ведення Телеграм-каналу для здійснення інформаційно-

просвітницької роботи молоді (Піскун Богдана). 

 

Голосували: 

«за» – 20; 

«проти» – 0; 

«утримались» – 4. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Активізувати роботу національно-патріотичної експертної групи (Лагойда 

Остап) та доповісти про виконану роботу на наступне засідання. 

2. Контент-план на місяць (Піскун Богдана). 

3. Телеграм-канал (Піскун Богдана) 

 

По дванадцятому питанню: 

СЛУХАЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна запропонувала звернутись 

до Калуської міської ради для здійснення забезпечення Молодіжної ради 

необхідною канцелярією. Вона також запропонувала проводити засідання раз у 

3 тижні.  

 

 




	ПРОТОКОЛ №3
	позачергового засідання Молодіжної ради
	при Калуській міській раді
	м. Калуш                                                                           «23» травня 2023 року
	Загальна кількість членів Молодіжної ради: 35 осіб.
	Присутні: 24 особи (реєстраційний лист у Додатку №1).
	Збори правомочні.
	Інші присутні: Семенюк Ярослав, Витвицька Мар’яна
	Порядок денний:
	1. Про створення робочої групи для розробки проєкту стажування молоді «Молодь і влада».
	2. Про обрання радника міського голови з питань молодіжної політики.
	3. Про затвердження логотипу Молодіжної ради при Калуській міській раді.
	4. Про затвердження заявки для подання проєкту до Молодіжної ради.
	5. Про участь у конкурсі грантів «Село Мрії» від «Ґудвеллі Україна».
	6. Про зміни у складі комітетів та експертних комісій.
	7. Різне
	СЛУХАЛИ: голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував додати до порядку денного питання «Про заслуховування звітів за проведену роботу від керівників комітетів та експертних груп», «Про спільне проведення велопрощі до Гошівського монастиря» та...
	ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна повідомила, що питання «Про створення робочої групи для розробки проєкту для стажування молоді «Молодь і влада» необхідно зняти з розгляду, оскільки Ляхович Оксана, яка запропонувала це питання, відсутн...
	заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап запропонував додати до розгляду питання «Про проведення опитування з питань розвитку баскетболу у громаді» та питання «Про затвердження логотипа Молодіжної ради при Калуській міській раді» зробити першим,...
	Нагарнюк Олександра виступила із пропозицією додати до порядку денного питання «Про затвердження плану аналітичної записки по портрету молоді (проведення опитування молоді ОТГ).
	Атаманчук Ольга запропонувала додати до розгляду питання «Про спільне проведення проєкту «Менторська та психологічна підтримка підлітків під час війни» і підписання Меморандуму з ГО «Чисті серця Калуш» про співпрацю».
	Шеленко Святослав запропонував розглянути на засіданні питання «Про участь у проєкті «Еко-ера громад»».
	ВИРІШИЛИ:
	1.Затвердити порядок денний позачергового засідання МР від 23.05.2023:
	1.1. Про затвердження логотипа Молодіжної ради при Калуській міській раді.
	1.2. Про обрання радника міського голови з питань молодіжної політики.
	1.3. Про затвердження заявки для подання проєкту до Молодіжної ради.
	1.4. Про участь у конкурсі грантів «Село Мрії» від «Ґудвеллі Україна».
	1.5. Про зміни у складі комітетів та експертних комісій.
	1.6. Про спільне проведення проєкту «Менторська та психологічна підтримка підлітків під час війни» і підписання Меморандуму з ГО «Чисті серця Калуш» про співпрацю.
	1.7. Про затвердження плану аналітичної записки по портрету молоді (проведення опитування молоді ОТГ).
	1.8. Про проведення опитування з питань розвитку баскетболу у громаді.
	1.9. Про спільне проведення велопрощі до Гошівського монастиря.
	1.10. Про участь у проєкті «Еко-ера громад».
	1.11. Про заслуховування звітів за проведену роботу від керівників комітетів та експертних груп.
	1.12. Різне.
	По першому питанню:
	СЛУХАЛИ: Піскун Богдана запропонувала затвердити логотип Молодіжної ради при Калуській міській раді та надала 2 варіанти логотипа на огляд (Додаток №2).
	ВИСТУПИЛИ: Нагарнюк Олександра пояснила що з попереднім логотипом, який був використаний при створенні Молодіжної ради є певні дефекти, а саме: його складно використовувати у презентаціях, відсутній оригінал файлу; занадто яскраві кольори; проблеми зі...
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував спершу проголосувати чи змінюємо логотип.
	Голосували:
	«за» – 17;
	«проти» – 3;
	«утримались» – 4.
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував проголосувати за 1 варіант логотипу
	Голосували: (1)
	«за» – 18;
	«проти» – 2;
	«утримались» – 4. (1)
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував проголосувати за 2 варіант логотипу
	Голосували: (2)
	«за» – 1;
	«проти» – 21;
	«утримались» – 2.
	ВИРІШИЛИ: Затвердити логотип Молодіжної ради при Калуській міській раді (варіант 1).
	По другому питанню:
	СЛУХАЛИ: голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег нагадав пропозицію міського голови, яка була висловлена на Установчих зборах Молодіжної ради, щодо висунення кандидатури від Молодіжної ради на посаду радника з питань молодіжної політики. До обов’язків...
	ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна запропонувала кандидатуру Микитина Руслана.
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував голосувати за кандидатуру заступника голови Молодіжної ради Лагойди Остапа.
	Голосували: (3)
	«за» – 17; (1)
	«проти» – 0;
	«утримались» – 7.
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував голосувати за кандидатуру Микитина Руслана.
	Голосували: (4)
	«за» – 6;
	«проти» – 0; (1)
	«утримались» – 18.
	ВИРІШИЛИ: Обрати радником міського голови з питань молодіжної політики заступника голови Молодіжної ради Лагойду Остапа.
	По третьому питанню:
	СЛУХАЛИ: Нагарнюк Олександра виступила із пропозицією затвердити бланк заявки (додаток №3). Таку заявку може заповнити будь-яка молода людина, яка бажає щоб Молодіжна рада допомогла у реалізації певного проєкту.
	ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна, Ковальчук Віктор запропонували деталізувати окремі рядки заявки.
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував проголосувати за заявку із внесеними та обговореними у процесу розгляду правками.
	Голосували: (5)
	«за» –23;
	«проти» – 0; (2)
	«утримались» – 1;
	ВИРІШИЛИ: (1)
	1. Затвердити заявку для подання проєкту до Молодіжної ради (Додаток №3).
	2. Призначити відповідального за збір заявок голову інформаційного комітету Нагарнюк Олександру.
	По четвертому питанню:
	СЛУХАЛИ: Шеленко Святослав висловив свою негативну позицію, щодо участі у конкурсі грантів «Село Мрії» від «Ґудвеллі Україна».
	ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна пояснила, що взяти участь у конкурсі доцільно, адже ми зможемо отримати кошти та реалізувати проєкт для молоді.
	Мацієвська Іванна, Лагойда Остап, Атаманчук Ольга виступили в підтримку позиції Шеленко Святослава.
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував голосувати за участь у конкурсі грантів «Село Мрії» від «Ґудвеллі Україна».
	Голосували: (6)
	«за» – 2;
	«проти» – 9;
	«утримались» – 12.
	Рішення не прийнято.
	По п’ятому питанню:
	СЛУХАЛИ: Нагарнюк Олександра виступила за приєднання до Інформаційного комітету Єлизавети Мельник, яка не була на попередньому засіданні та пропустила формування складу комітетів.
	Голосували: (7)
	«за» – 23;
	«проти» – 0; (3)
	«утримались» – 1.
	ВИРІШИЛИ: (2)
	1. Додати до складу Інформаційного комітету Молодіжної ради Мельник Єлизавету.
	По шостому питанню:
	СЛУХАЛИ: Атаманчук Ольга запропонувала розробити спільний з ГО «Чисті серця Калуш» проєкт «Менторська та психологічна підтримка підлітків під час війни» для того щоб разом організовувати неформальні зустрічі з підлітками, обговорювати різні теми, запр...
	ВИСТУПАЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна поставила питання про місце та строки проведення неформальних зустрічей.
	заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап поставив питання про потребу допомоги від управління молоді та спорту.
	Атаманчук Ольга повідомила що на даний час проєкт на стадії розробки, усі деталі будуть продумані у випадку затвердження цього проєкту Молодіжною радою. Заходи будуть проводитись у приміщенні ГО «Чисті серця Калуш».
	Росоловська Марія запропонувала підписати Меморандуму про співпрацю з ГО «Чисті серця Калуш».
	секретар Молодіжної ради Гутник Аліна зазначила, що у підписанні меморандуму про співпрацю з ГО «Чисті серця Калуш» немає потреби, адже Атаманчук Ольга та Росоловська Марія є представниками цієї організації у складі Молодіжної ради.
	заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап відмітив, що співпраця з громадськими організаціями для реалізації молодіжної політики є одним із безпосередніх завдань ради і немає потреби укладати з кожною із них меморандуми.
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував проголосувати за розробку з ГО «Чисті серця Калуш» проєкту «Менторська та психологічна підтримка підлітків під час війни» та співпрацювати з цією організацією без укладення меморандуму.
	Голосували: (8)
	«за» – 23; (1)
	«проти» – 0; (4)
	«утримались» – 1. (1)
	По сьомому питанню:
	СЛУХАЛИ: Нагарнюк Олександра запропонувала затвердити план створення аналітичної записки по портрету молоді громади (Додаток №5).
	Голосували: (9)
	«за» – 23; (2)
	«проти» – 0; (5)
	«утримались» – 1. (2)
	ВИРІШИЛИ: Затвердити план аналітичної записки по портрету молоді (проведення опитування молоді ОТГ).
	По восьмому питанню:
	СЛУХАЛИ: заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап запропонував провести опитування для виявлення інтересу до баскетболу серед молоді громади. Розробку питань для опитування слід здійснити до 15 червня, а опитування провести до кінця липня.
	ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна висловила пропозицію залучити для проведення опитування Інформаційний комітет та Сагана Констянтина, який грає баскетбол.
	Голосували: (10)
	«за» – 23; (3)
	«проти» – 0; (6)
	«утримались» – 1. (3)
	ВИРІШИЛИ: (3)
	1. Провести опитування з питань розвитку баскетболу у громаді.
	2. Розробити питання для опитування до 15 червня 2023 року та провести опитування молоді до кінця липня 2023 року.
	3. Призначити відповідальними особами за проведення опитування заступника голови Молодіжної ради Лагойду Остапа, голову Інформаційного комітету Нагарнюк Олександру, Сагана Констянтина.
	По дев’ятому питанню:
	СЛУХАЛИ: Голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував долучитися до велопрощі до Гошівського монастиря, провести інформаційну підтримку цього заходу та залучити молодь.
	ВИСТУПИЛИ: Мацієвська Іванна запропонувала озвучити про проведення велопрощі до Гошівського монастиря на молодіжному кварталі, квесті з орієнтування на місцевості «Дзвін-Квест» та зробити оголошення про подію у соціальних мережах.
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував здійснювати інформування молоді про проведення велопрощі до Гошівського монастиря до 05 червня 2023р.
	Голосували: (11)
	«за» – 23; (4)
	«проти» – 0; (7)
	«утримались» – 1. (4)
	ВИРІШИЛИ: (4)
	1. Долучитись до велопрощі до Гошівського монастиря.
	2. Здійснити інформування про дану подію на Молодіжному кварталі (Кіндрацький Олег), «Дзвін-квесті» (Ляхович Оксана) та на соціальних сторінках Молодіжної ради у Фейсбук, Інстаграм, Телеграм (Піскун Богдана).
	3. Інформування молоді здійснити до 05.06.2023 р.
	По десятому питанню:
	СЛУХАЛИ: Шеленко Святослав запропонував взяти участь у проєкті «Еко-ера громад», яка має на меті захист і збереження природоохоронних територій Прикарпаття, боротьбу із забрудненням природного середовища пластиком. Він зазначив, що встановлення контей...
	Голосували: (12)
	«за» – 22;
	«проти» – 0; (8)
	«утримались» – 2. (1)
	ВИРІШИЛИ: (5)
	1. Взяти участь у проєкті «Еко-ера громад».
	2. Відповідальною особою призначити голову Екологічної експертної групи Шеленко Святослава.
	По одинадцятому питанню:
	СЛУХАЛИ: голову Молодіжної ради Кіндрацького Олега, який запропонував прозвітувати голів комітетів, експертних груп та відповідальних осіб за проведення заходів з нагоди святкування Дня міста, Дня захисту дітей про проведену роботу.
	ВИСТУПИЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна, голова Інформаційного комітету та представник Культурно-спортивної експертної групи Нагарнюк Олександра, представник комітету СММ-комунікація Микитин Руслан, голова Екологічної експертної комісії Шелен...
	голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег, Саган Констянтин, Мацієвська Іванна розповіли про організацію заходів.
	заступник голови Молодіжної ради Лагойда Остап зазначив, що робота Національно-патріотичної експертної групи тісно переплітається з роботою Культурно-спортивної експертної групи та запропонував об’єднати групи.
	Мацієвська Іванна зазначила, що ці два напрямки роботи з молоддю є різними та запропонувала активізувати роботу Національно-патріотичної експертної групи.
	Нагарнюк Олександра повідомила, що у Постанові КМУ від 13.04.2023 №364 «Про затвердження Типового положення про координаційну раду з питань утвердження української національної та громадянської ідентичності при Раді міністрів Автономної Республіки Кри...
	За результатом звітів і виступів голова Молодіжної ради Кіндрацький Олег запропонував активізувати роботу Національно-патріотичної експертної групи (Лагойда Остап) та доповісти про виконану роботу на наступне засідання, розробити комітету СММ-комуніка...
	Голосували: (13)
	«за» – 20;
	«проти» – 0; (9)
	«утримались» – 4. (2)
	ВИРІШИЛИ: (6)
	1. Активізувати роботу національно-патріотичної експертної групи (Лагойда Остап) та доповісти про виконану роботу на наступне засідання.
	2. Контент-план на місяць (Піскун Богдана).
	3. Телеграм-канал (Піскун Богдана)
	По дванадцятому питанню:
	СЛУХАЛИ: секретар Молодіжної ради Гутник Аліна запропонувала звернутись до Калуської міської ради для здійснення забезпечення Молодіжної ради необхідною канцелярією. Вона також запропонувала проводити засідання раз у 3 тижні.

